
Školská rada 

Základní škola Rádlo, okres Jablonec nad Nisou  

– příspěvková organizace 

 

Zápis z 2. zasedání Školské rady konaného 2.5.2024 

Přítomni: Štěpánka Balogová, Mgr. Liana Hotařová, Ph.D., Mgr. Hana Nejedlá, Ing. Lenka 

Zimová, Tomáš Cvrček 

Omluveni: Mgr. Pavel Pažout 

Host: ředitel ZŠ Rádlo Mgr. Jan Šafránek 

Program:  

1. Zahájení 

2. Kontrola zápisu ze školské rady konané dne 2.11.2023 

3. Schválení výroční zprávy za školní rok 2021/2022 

4. Schválení výroční zprávy za školní rok 2022/2023 

5. Stravování v ZŠ Rádlo, výsledek průzkumu mezi žáky, značení alergenů 

6. Diskuse 

7. Schválení předběžných termínů zasedání 

Zápis: 

1. Zahájení 

Schůzi zahájila Lenka Zimová, která přivítala všechny členy Školské rady a hosta na jejím 

zasedání.  

2. Kontrola zápisu ze školské rady konané dne 2.11.2023 

Proběhla kontrola zápisu z 1. zasedání Školské rady, žádný z členů neměl k zápisu výhrady. 

Z bodů z minulého zápisu je třeba dořešit: 

• Opravy v areálu školy – uvolněné betonové dlaždice na ochozu hřiště 

• Oprava zábradlí u pošty 

• Umyvadla ve třídách 

• Při přívalových deštích nestíhá okap pobírat vodu 

• Seminář pro rodiče – první pomoc – domluvit s Pavlem Pažoutem termín 

• Cvičení záchranářů – evakuace školy – Tomáš Cvrček se domluví s Pavlem Pažoutem 

 

3. Schválení výroční zprávy za školní rok 2021/2022 

PRO: 5 členů 



 

4. Schválení výroční zprávy za školní rok 2022/2023 

PRO: 5 členů 

 

5. Stravování v ZŠ Rádlo, výsledek průzkumu mezi žáky, značení alergenů 

Ředitel školy předložil výsledky průzkumu s kvalitou stravování, který se konal mezi rodiči. 

Z 38 odpovědí je patrná převažující spokojenost s kvalitou jídla a skladbou jídelníčku i 

s přístupem personálu.  

Alergeny jsou označeny dle informací na surovinách, příp. polotovarech. Některé alergeny 

jsou uvedeny ve stopovém množství a záleží na síle alergie, jestli toto je pro dítě nebezpečné 

nebo nikoli. V případě potravinových alergií u dětí je třeba dobré komunikace mezi školou a 

rodiči, aby se nastavilo stravování tak, aby dítě neohrozilo. 

 

6. Diskuse 

Používání telefonů během pobytu ve škole – Mgr. Hana Nejedlá poukázala na to, že žáci 

v době pobytu ve škole využívají mobilní telefony nebo chytré hodinky ke komunikaci s rodiči 

a dalšími osobami, přestože je to v rozporu se školním řádem a případné problémy mají řešit 

s personálem školy. Na třídních schůzkách bude na tuto otázku upozorněno. 

Možnost ponechání si učiva ve škole – Ing. Lenka Zimová požádala o možnost ponechání 

učebnic ve škole v případě, že je žáci v daný den nepotřebují doma. Žádost se týká žáků 3. 

ročníku, v ostatních ročnících si žáci učebnice domů nenosí. Mgr. Hana Nejedná přislíbila 

tuto možnost prověřit. 

Prohlídka prostor ZŠ – členové školské rady využili příležitost k prohlídce prostor kuchyně a 

jídelny zasažených vodovodní havárií a prostor v podkroví, kde v současné době probíhá 

rozsáhlá rekonstrukce. 

 

7. Schválení předběžných termínů zasedání 

Školská rada se usnesla, že další termín zasedání bude v průběhu 1. pololetí školního roku 

2024/2025. 

 

 

V Rádle dne 4.5.2024                  ………………………………………… 

         Předseda Školské rady 


